
Referat: Arbejdsgruppemøde i social- og sundhedsgruppen 
Onsdag d. 11. december kl. 13 – 14:  

Deltagere:  

Britta Krogh-Lund, Poul Brorson, Gini Mcgrail, Elsa XX, Mette Rathsach (sekretariatet) 

Afbud: Lis Schertiger, Tine Frank 

Dagsorden: 

1. Valg af mødeleder: Poul Brorson 

2. Valg af referent: Mette Rathsach  

3. Netværksskabelse: Kaffemik med social- og sundhedsgruppen  

Arbejdsgruppen har besluttet at fokusere på netværksskabelse med lokale aktører. 

Arbejdsgruppen starter derfor en møderække med lokale aktører for at blive klogere på, 

hvilke tilbud og behov i bydelen, og hvordan lokaludvalget kan understøtte de behov og 

samarbejder på tværs.  

 

Beslutning: Arbejdsgruppen vedtog et konkret koncept for møderne og besluttede, hvem 

den gerne vil besøge det første halve år i 2025.  

De eksterne møder erstatter arbejdsgruppens ”normale” møder. Mette eftersender koncept 

og samt datoer for møderne. Arbejdsgruppens medlemmer melder sig til de enkelte møder.  

4. Sundhedsdag på Amager 

De to lokaludvalg på Amager vil holde en sundhedsdag i 2025. De spørger om 

Christianshavns Lokaludvalg også vil være med. Sidst de to udvalg stod for en 

sundhedsdag delte de en økonomiske ramme på omkring 55.000 kr. De kigger datoer for 

2025 og har følgende datoer i spil d. 30. august, 6. september eller 20. september. Hvordan 

ser arbejdsgruppen på muligheden og er der interesse for et samarbejde? 

Beslutning: Elin Johansson og Poul Brorson vil gerne deltage i et møde med 

lokaludvalgene på Amager for at høre nærmere. Spørgsmålet er om christianshavnerne vil 

tage til Amager og om et evt. samarbejdet vil trække ressourcer fra Christianshavnerdagen. 

5. Nyt fra Aktive Ældre 

Aktive Ældre har møde med forvaltningen den 20. november. Er der noget nyt at fortælle? 

 

Beslutning: Aktive Ældre fortalte, at der skal underskrives kontrakt med Mogens de Linde 

og gives byggetilladelse i januar om aktivitetscenter. Ombygningen vil tage omkring 1,5 år 

og være klar ca. i sommeren 2026. Der vil være personaleansættelse, og Aktive Ældre 

forventer at holde en workshop i foråret og en workshop i efteråret, hvor indhold til 

aktivitetscentret skal præciseres. 

 

6. Budget og overførselssag 

Arbejdsgruppen fik en status på arbejdsgruppens budgetforslag: 

- 1) (Forundersøgelse) Plejehjem: 67 likes. 2 kommentarer  



- 2) Seniorbofællesskaber og handicapvenlige boliger: 12 likes. 2 kommentarer 

 
- 3) Aktivitets og motionsredskaber: 32 likes. 2 kommentarer 

 

  
 

5. Nyt om mødet med socialborgmesteren i forår 2025  

Elin og Poul fortalte kort om planlægning af mødet.  


